
Kouvolan Sulkapalloseura r.y. Esityslista

JOHTOKUNNAN KOKOUS

Aika: 30.03.2025 klo 16.30

Paikka: Kuntotalo

1. Kokouksen avaus.  

2. Kokouksen järjestäytyminen. 

a) Seuran puheenjohtaja, jos ei paikalla niin varapuheenjohtaja (sääntöjen mukaan)

b) Kokouksen sihteeri

c) Kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijat

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen.

4. Käsiteltävät asiat:

- Voitaisi myös sopia ensi vuoden (2026) Helmi-kisojen hakemisesta tai 
hakemattajättämisestä, jos tänä vuonna vaikka muistaisi laittaa hakemuksen 
menemään jo varsinaiseen hakemisaikaan.

- Kaupungin toiminta-avustuksista kulttuuri-, liikunta- ovat haettavissa 31.3.2025 klo
15.00:een mennessä.

- Kesävuoro juttu eli kuinka monta vuoroa? Liikunnan ehdotus/ Kirsi!

- Samoin se 1.4. alkaen ”Liikuntatilojen käytön seuranta” timmi.

- Kauden päätös juttu? Kauden päättäjäisten ajankohta ehdotus 17.5 lauantai. Klo ? Ja 
kuka vetää mitäkin?

5. Muut esille tulevat asiat:

- Voisi ruotia 2024 kisat läpi. Missä onnistuttiin ja missä parannettavaa? Antti, Hannu S ja 
Hannu N 

- Riittääkö 1 junnuvuoro talveksi/viikko kun vetäjiä ei edes yhteen? 

6. Kokouksen päättäminen 



1. Kaupungin toiminta-avustuksista kulttuuri-, liikunta-, kylä-,, nuoriso-, hyvinvointi-, sekä 
yksityistieavustukset ovat haettavissa 31.3.2025 klo 15.00:een mennessä.

2. Hei, Lyseon liikuntahallin huolto/lakkaus suoritetaan 16.6.-3.8.2025 välisenä aikana.

Tämän vuoksi Kouvolan Sulkapalloilijoiden vuoro on siirretty Korian monitoimitalon 2/3 
saliin ma 16.06.2025 - 28.07.2025 kello 19.30–21.00

Vuorot 2.6. ja 9.6. sekä  4.8 Lyseon palloilusalissa kello 18.30–20.00.

Korian monitoimitalolla on vapaata myös keskiviikkoisin 4.–25.6. klo 19.30–21.00, jos 
haluatte toisen vuoron siihen.

Kuusankosken urheilutalon sali vapaana koko heinäkuun 30.6.–27.7. vuoroja voi varata 
myös sinne.

Tilavaraukset/Kirsi

3. Samoin se 1.4. alkaen vuorojen käyttäjien päivitys juttu.

4. Kauden päätös juttu? Hannu: Kauden päättäjäisten ajankohta ehdotus 17.5 lauantai. 
Ajankohtaa kannatti Mikko ja Antti :)

5. NaMi kansallinen Pajulahdessa 10.-11.5. à Tuonne pitäisi mennä näyttää porukalla 
pisteitä ( ja pelaamaankin toki!)

6. Voitaisi myös sopia ensi vuoden Helmi-kisojen hakemisesta tai hakemattajättämisestä, 
jos tänä vuonna vaikka muistaisi laittaa hakemuksen menemään jo varsinaiseen 
hakemisaikaan.

7. Riittääkö 1 junnuvuoro talveksi/viikko kun vetäjiä ei edes yhteen? 

8. voisi ruotia 2024 kisat läpi. Missä onnistuttiin ja missä parannettavaa  


